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Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma 2023 för Gumuddens samfällighetsförening

Tid och plats: Söndag maj 2023 k|.09:00 Sorunda Bygdegård

§ 1 Mötet öppnas

Mötet öppnades av föreningens ordförande Tomas Höglund.

§ 2 Prövning om kallelse skett i behörig ordning

Kallelse har anslagits, lagts upp på hemsida och skickats ut.

Stämman beslutade att kallelse skett i behörig ordning

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet

Stämman valde Bengt Holwaster att leda mötet samt Maria Byquist Duwall att föra protokoll.

§ 4 Val av justerare tillika rösträknare

Stämman valde Henrik Winberg och Christer Lundblad tilljusterare tillika rösträknare för mötet.

§ 5 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes av mötet med tillägg av två punkter under övriga frågor från Henrik
Winberg.

§ 5 Närvaroförteckning

En närvaroförteckning/röstlängd cirkulerades (bifogas originalprotokoll) 15 fastighetsägare fanns
nä rva ra nde

§ 7 a) Styrelsens berättelse för 2022

Tomas Höglund föredrog förvaltningsberättelsen. På fråga så kommer berättelsen att läggas på

hemsidan.

Henry Östman föredrog resultat- och balansräkning.

Bryggansvariga var Albert brygga 1, Timo Keto brygga 2 och Melker brygga 3.

Grönområden var Lasse ansvarig över.

Styrelsen har inspekterat bryggorna för kommande underhåll. Det har gjorts en del åtgärder på

bryggorna.

Peter och Henrik har ansvarat för sommarvattnet

Grönområden. Vi har lagt ut klippningen på entreprenad. Kostnad 400kr per timme + moms.

Det är överenskommet 12 gånger per säsong. Det är Mats Tillbom (Grimstaboende) som klipper.

Ellevio har tagit bort luftledningar och grävt ner i marken. Henrik var med på vägbesiktningen.
Förslag att använda Yxlö maskin vid vattenläcka.

b) Revisorernas berättelse

Revisor Pa ule Monvil le fö red rog revisorernas berättelse.

Stämman bestämde att godkänna dessa berättelser. 9tl
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§ 8 Ansvarsfrihet för styrelsen

Revisorerna föreslog att stämman skulle bevilja styrelseledamöterna full ansvarsfrihet för
verksamhetsåret 2022. Stämman beslutade enligt förslaget.

§ 9 Motioner från medlemmarna

En motion har lämnats in angående förslag att anlägga vedeldad bastu vid soldäcket.

Svar på motion från Gumuddens Samfällighets styrelse:

Styrelsen tycker att iden att bilda en grupp för byggande av en bastu är ett bra initiativ och ser inga

hinder med att starta en sådan grupp. Bastugruppen ska vara fristående från samfälligheten och får
ta hand om planering, tillstånd, byggnation, underhåll mm på egen hand. Värt att beakta är att
marken bastun ärtänkt att stå på inte ägs av samfälligheten, dvs ett av bastugruppens första
uppdrag blir att kontakta markägaren i detta ärende

Beslut att motionärerna utreder vidare.

§ 10 a) lnformation från styrelsen

Henry presenterade förslag gä I la nde ekonomin :

Under hösten 2022 gätt bryggvandringar för att uppskatta kommande renoveringsbehov. Styrelsens
förslag a att vi ändrar våra buffertmål enligt följande:

Grönområde buffertmål från 20.000kr till 30.000kr.

Bryggor buffertmål från 70.000kr till 100.00kr.

Vatten buffertmål från 50.000kr till 100.000kr på vatten.

Förslag att höja bryggkostnaden från 300kr till 600kr

Alternativ b är att vi behåller de nuvarande budgetmålen.

b) lnformation från vattengruppen. Det finns ett läckage på Gumuddsvägen som vattengruppen

söker varför en bit är avstängd. Behöver grävas upp och hitta läckan. I övrigt ska det vara tätt.
Vattengruppen går en runda innan vattnet sätts på och kollar alla kranar.

§ 11 Ersättning till styrelsen och revisorerna

Stämman beslutade om oförändrad ersättning till styrelsen och revisorerna.

§ 12 Styrelsens förslag till budget och debiteringslängd tör 2023

Stämman beslutade fastställa styrelsens förslag, förslag a till budget för 2023 (bifogas

origina lprotokollet)

Debiteringslängden, förslag a fastställdes av stämman. Bifogas till protokollet.

§ 13 Val av styrelseledamöter

Valberedningens föredragande Monika Östman och Paul Monville föreslog:

Ledamöter:
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Annika Ödebrink 2 år

Maria Byquist Duwall 2 år

Henry Östman 2 år

Valda sedan tidigare årsmöte:

Lasse Engströmer (omva I 2024)

Tomas Höglund (omval 2024)

Su pplea nter:

Ann-Katrin Nordanstål 1 år

Kristin Sjöström 1år

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.

§ 14 Val av revisorer

Valberedningen föreslog att välja Albert Sundvall och Karina Börjesson till revisorer för ett år.

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.

§ 15 Val av valberedning

Stämman beslutade att välja Anna Wikberg och Paul Monville, valberedning för ett år.

Stämma n besl utade enligt val bered ni ngens förslag.

§ 16 övriga frågor

a) Henrik Winberg anser att tiden för årsmöte är för tidigt på morgonen samt att det borde ske

redan i april.

lnformation från Henrik angående vägföreningen. De har ändrat på betalningsförfarandet då

allt läggs ien pott istället för att det som tidigare fördelades på de respektive vägarna som
man nyttjar.
Henrik påminde om stämmobeslut 2022 om att utreda frågan angående inköp av ny
gräsklippare eller köpa in klipptjänsten. Styrelsen hade inte svar på denna utredning varför
Henrik föreslog att den istället ska redovisas vid årsstäm man 2024. Henrik föreslog också att
han kunde åta sig att klippa gratis under 2023 tills utredningens alternativ redovisas på

årsstämman 2024. lnget beslut togs angående erbjudandet.
(Justeringsförklaring från Henrik: delar av detta framfördes dock under punkten 10a

Styrelsens förslag men godtogs inte där).

Albert tycker att det ska informeras kring vad som gäller kring tex gräsklippning. Kristin
föreslår en mail-lista för information kring årsmöte, gräsklippning etc.
lnformation sätts alltid upp på anslagstavlan.

b)

c)
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§ 17 Stämmoprotokoll

Stämmoprotokollet sänds ut i samband med att årsavgiften faktureras. Dessutom anslås protokollet
på anslagstavlan och läggs in på föreningens hemsida inom L4 dagar.

§ 18 Avslutning

Mötesordförande Bengt Holwaster tackade för ett väl genomförd stämma och tackade för mötet.

Vid protokollet Justeras

K,wwcl#m
Mötessekretera re

Godkänt av Christer men
kan fysiskt undertecknas
tidigast cirka en vecka senare.

Christer LundbladBengfl-lolwaster


